

Servicegruppemøde 1. Maj 2025

Mødeleder: L

Ordstyrer: H

Referent: am

Tilstede: L, Am, H

To do ansvarspersoner med **fed-kursiv**

Dagsorden:

1) Status og opfølgning fra sidste møde

- L fortæller at M er kommet med i litteratur udvalg
- L, J og M har holdt et lille møde og er blevet enige om hvad kernebegreberne skal være
- Littudvalget er gået igang med at oversætte Slaabogen:-)
- I marts kom der 500 ind på mobilpay og i April kom der 300 ind på fra 7 tradition
-
- 2) Punkter til behandling

1. Hvad gør vi med Zoom-konto?

Er der mulighed for at uddelegere host-funktionen i et begrænset tidsrum?

Kan vi gøre en enkelt person fra en gruppe til host, og så kan den person give rollen videre, hvis han/hun ikke selv kommer til mødet?

- H fortæller at hun har undersøgt om der kan være 2 møder på en konto, men det kan der ikke.
- Login for møder kan godt laves vi skal blot finde ud af om der er følsomme oplysninger
- Vi debaterer lidt hvad der kan ske ved at koden bliver givet videre-
- Man kan tilmelde nogen som cohost-
- Vi debaterer om hvert møde skal have sin egen konto, vi taler om administrering af zoomkontoen og tænker det ikke er os der skal det og vi tænker de må lave en konto selv hvis de har brug for at styre den.
- slaa dk stiller en zoomkonto til rådighed som man kan benytte sig af frivilligt.

2. Ønskes der Overlevering fra tidl. Litteratugruppe/ Palle

- i forhold til hvad der er gjort mht oversættelse af trintekstarbejdet. (Annemarie)
- Am taler med Julie om det og Am tager det op igen på næste møde, når J kommer til mødet

3. Forsendelse af litteratur betales af SLAA DK (blev kastet op som forslag sidst)?

- L opbevare litteraturen og sender det. L har brug for at vi er enige om at SLAA DK betaler portoen. **vi aftaler at SLAA DK betaler porten**

4. Bidrag til SLAA FWS (det store fællesskab) fra SLAA DK

- L fortæller at vi har 42000 på kontoen og vi ved det kommer til at koste noget at trykke bogen, men der får vi nok også støtte fra dem.
- Der bliver foreslået 5000 kr. Vi tager det op igen til næste møde. Det er der opbakning omkring. I 2019 blev der sendt 3000 kr.

3) Nye mødedatoer

Næste mødegang er den 29/5 kl 20

4) Evt.

H fortæller at der for 2 år siden skrev nogen til servicegruppen fra en psykoterapeut udd. Der vil høre om "hvad er SLAA". Igen i år er vi blevet spurgt om vi vil fortælle. Det gør S og H på lørdag.